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dona\'?
  

Com se sent al ser la primera dona que presideix la FederaciÃ³ Catalana de Ciclisme?

Ã�s un repte per a mi presidir la federaciÃ³. A mÃ©s, el tema de ser la primera dona que ho fa causa una
responsabilitat i un respecte.

 

TÃ© una responsabilitat afegida ser la primera dona en ocupar el cÃ rrec?

Jo vull pensar que no, que pot ser tan vÃ lida la funciÃ³ que pugui fer un home en aquest cÃ rrec com la d'una dona.
 Espero no tenir mÃ©s pressiÃ³ de la normal en aquest cÃ rrec pel fet de ser dona

No obstant, estÃ  habituada a trencar barreres ja que va formar part del primer grup de dones en
participar a la Titan Desert.

SÃ, vaig participar en la primera ediciÃ³ de la Titan Desert. Ã�rem un equip encapÃ§alat per dones federades i no
competitives que venÃem del ciclisme en l'Ã mbit de l'oci.

 

Quins sÃ³n els seus projectes en l'Ã mbit del ciclisme femenÃ?

potenciar i recolzar el mÃ xim el ciclisme en el camp femenÃ. Anem pas a pas i no ens podem queixar, cada cop es
fan mÃ©s coses en aquest Ã mbit.

 

I en quant al ciclisme escolar?

El ciclisme escolar ha de ser un dels projectes principals. Potenciar la base Ã©s primordial i per aixÃ² en el mandat
anterior es va engegar el programa 'Bicicleta a l'escola'. A partir d'aquÃ, hem de crear mÃ©s ciclisme de base i
captar nous nens i nenes per poder practicar-lo.

 

Quin Ã©s el seu principal repte durant el mandat?

Un dels objectius mÃ©s factibles Ã©s practicar ciclisme amb seguretat, un dels mÃ©s fÃsics Ã©s poder cobrir el



velÃ²drom d'Horta i fer-lo accessible a tothom. A mÃ©s, a grans trets, diria que volem fer una federaciÃ³ mÃ©s
oberta als federats i als clubs.

 

Quin llegat li deixa Alfons Molist?

El millor que l'Alfons m'ha deixat ha estat el conjunt de projectes que hi ha per desenvolupar, sobretot circuits i
iniciatives per poder fer una prÃ ctica del ciclisme mÃ©s segura. 

 

A finals del juliol es  va reunir-se amb la secretÃ ria general de l'Esport, Anna Pruna. Com va anar la
trobada i quines conclusions n'extreu?

La reuniÃ³ va ser molt bona i positiva. Crec que la trobada va ser entranyable i a mÃ©s a mÃ©s molt propera, que
Ã©s el que sempre hauria de passar entre institucions. Jo diria que hi havia un ambient molt amigable i amb moltes
ganes de treballar conjuntament.

 

Seguim parlant d'actualitat. QuÃ¨ n'opina dels casos de dopatge en el Tour?

Crec que en aquesta vida hi ha de tot. Ã�s una cosa a la que li hem de donar la importÃ ncia justa, hi ha molta gent
que practica ciclisme i competeix. Per dos  o tres casos no hem de deixar que s'enfosqueixi.  
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